

KOLPING EUROPA
St.-Apern-Str. 32
50667 Köln / Germany
Tel: +49 (0) 221 / 20 70 1 -102
Fax: +49 (0) 221 / 20 70 1 -109
europasekretariat@kolping.de
www.kolpingwerk-europa.net



An die
Nationalverbände / Verbände in KOLPING EUROPA
sowie die Mitglieder des Kontinentalvorstandes

6. August 2021

Kontinentalversammlung 2021 – Wahlausschreibung

Bei der Kontinentalversammlung 2021, die digital stattfinden wird, stehen die Neuwahlen gemäß § 4 Absatz 4 der Satzung von KOLPING EUROPA an. Die Kontinentalversammlung wählt demnach in freier und geheimer Wahl:

- a) die / den Europavorsitzende/-n,
- b) die / den stellvertretende Europavorsitzende/-n,
- c) den Europapäsidenten und / oder der / die Geistliche Leiter/-in,
- d) den / Europasekretär/-in,
- e) bis zu drei weitere Vorstandsmitglieder,
- f) die / den Beauftragten des Kontinentalverbandes beim Europarat und bei der Europäischen Union / beim Europäischen Parlament,
- d) zwei Kassenprüfer.

Diese Wahlen werden hiermit fristgerecht ausgeschrieben. Entsprechend § 3 Absatz 1 der Wahlordnung von KOLPING EUROPA sind die Nationalvorstände in KOLPING EUROPA und der Kontinentalvorstand vorschlagsberechtigt.

Vorschläge und Bewerbungen für eine Kandidatur müssen schriftlich bis zum Beginn der Kontinentalversammlung vorliegen – **das ist Freitag, der 22. Oktober 2021, um 18:00 Uhr**. Das Formblatt für Kandidatenvorschläge und die Bereitschaftserklärung zur Kandidatur ist beigefügt.

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'M. Unternährer', is written in a cursive style.

Margit Unternährer
Europavorsitzende

KOLPING EUROPE
St.-Apern-Str. 32
50667 Köln / Germany
Tel: +49 (0) 221 / 20 70 1 -102
Fax: +49 (0) 221 / 20 70 1 -109
europasekretariat@kolping.de
www.kolpingwerk-europa.net

To the
National Societies / Societies in KOLPING EUROPE
and the members of the Continental Executive Committee

6 August, 2021

Continental Assembly 2021 - Notice of Elections

At the Continental Assembly 2021, which will take place digitally, elections according to § 4 (4) of the Statutes of KOLPING EUROPE will be held. Accordingly, the Continental Assembly elects by free and secret ballot:

- a) the European Chairperson,
- b) the European Vice-President,
- c) the European Praeses and/or the Spiritual Director,
- d) the / European Secretary,
- e) up to three other members of the Executive Committee
- f) the representative of the Continental Society to the Council of Europe and the European Union / the European Parliament,
- d) two auditors.

These elections are hereby announced in due time. According to § 3 (1) of the election regulations of KOLPING EUROPE, the National Executive Boards in KOLPING EUROPE and the Continental Executive Board are entitled to propose candidates.

Proposals and applications for candidacy must be submitted in writing by the beginning of the Continental Assembly - which is Friday, 22 October, 2021, at 18:00 hrs. The form for candidate proposals and declaration of readiness to stand is attached.



Margit Unternährer
European Chair